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Mötesdeltagare
Oddbjöm Ericsson, ordf/sekt

Per-Erik Eriksson

Astrid Nylén
Karl-Ove Söderberg

Christin Sundvisson, kyrkoherde
Berit Andersson, tjg ers

Johnny Jonsson, tjg ers

§1

Sammanträdets öppnande.
Ordförande Oddbjöm Ericsson hälsade välkommen och öppnade sammanträdet.

Kyrkoherde Chn'stin Sundvisson läste ett stycke av Camilla Lik som handlade om Gudomlig orättvisa.

§2

Val av sekreterare.

Eñersom sekreteraren KristinaWåger inte var närvarande valdes Oddbjöm Ericsson till sekreterare
for sammanträdet.

§3

Val av protokollsjusterare.
Berit Andersson utsågs att justera dagens protokoll.

§4

Fastställande av föredragningslista.

Dagordningen fastställdes med tillägg av tre punkter;
12. Beslut att bjuda på semlor,

13. Påminnelse gällande information.

14. Minneslund, Ljungå.

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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§5

Samarbete församIingsrådet-verksamheterna.
Ordförande tog upp vikten av gott samarbete och dialog mellan de anställda och församlingsrådet för
att det ska bli bra verksamhet.

Församlingsråden är inbjudna till en träff i Stugun den 4 april om verksamheten framåt i Stugun,
Borgvattnet och Hällesjö-Håsjö församlingar.

§6

Kommunikation med kyrkorådet.
Om församlingsrådet fattar beslut eller har information som det vill att kyrkorådet ska ta del av, ska
sekreteraren i församlingsrådet skicka ett protokollsutdrag till ordförande i kyrkorådet.

Kyrkorådet har också utsett Lars-Erik Granbacka att granska församlingsrådens protokoll, för att
fånga upp eventuella ärenden och rapportera till kyrkorådet.

Beslut av kyrkorådet som direkt påverkar församlingsråden skickas till ordförande i församlingsrådet
som i sin tur distribuerar till ledamöterna.

För att ta del av kyrkorådets, kyrkofullmäktiges och alla församlingsråds protokoll, kan man gå in på
Sydöstra Jämtlands pastorats hemsida, där finns protokollen under Meny - Så styrs pastoratet - Pro-
tokoll.

Kyrkorådet och pastoratet informerar även via nyhetsbrevet som går ut till alla anställda och förtroen-
devalda.

§7

Ekonomi.

Bokslut för hela det nya pastoratets första verksamhetsår håller på att tas fram. Det ser ut att bli ett
plusresultat.

Församlingens budget 2022, for arvoden och andra sammanträdeskostnader, var på 16.920 kr. Utfallet
blev 33.137 kr. Orsaken är att det var en schablonbudget, lika för alla församlingar och att vissa kost-
nader har blivit felbudgeterade.

Budgeten för 2023 är på 26.328 kr.

”Församlingsrådspengen” för 2022 var på 48.600 kr. Endast 5.240 kr har nyttjats. Orsaken är att Häl-
lesjö-Håsjö församlingsråd tidigare stått för olika kostnader som förra året bokfördes på t ex diakoni.
Inga andra speciella satsningar gjordes heller under 2022.

Församlingsrådspengen för 2023 är på 49.000 kr.

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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§8

Verksamhetsinformation.

Gudstjänstplaneringen gäller fram till 30 juni och det har blivit en väl fungerande plan med olika
gudstjänsttyper och gudstjänster på olika platser. Kommande period kommer att diskuteras bland an-
nat vid träffen i Stugun den 4 april.

Pyttesången har startat och kören har börjat öva igen.

Astrid Nylén berättar att verksamheten i Lokalen i Kälarne fortsätter med olika aktiviteter varje vecka,
tisdagar drop-in-ñka med ABF, onsdagar studiecirkel, torsdagar stickkafe' och mat. Församlingen
samverkar med ABF Bräcke, IOGT-NTO och PRO och vår diakon deltar när hon är i Kälarne. Många
som kommer för gemenskap, fika och kanske också för ett samtal.

§9

Nationaldagsfirande 2023.

Ordförande tog upp frågan som nationaldagsñrande. Församlingen brukar ñra Nationaldagen i Hälle-
sjö kyrkamed fanborg, högtidstalare, körsång och fika och om det är söndag har vi gudstjänst, annars
en kortare andakt.
Förslag på högtidstalare diskuterades och det föreslogs att Michael Löfgren, ordförande i Kälamebyg-
dens ekonomiska skulle tillfrågas.

§10

Behov, förslag och idéer för sommar-höst 2023.

Församlingsrådet diskuterade olika behov, förslag och idéer.

- Anordna församlingsresa till Oviken/södra delen av pastoratet. Astrid tar initiativ att anordna resa
och Oddbjöm ringer Örjan Eriksson i Oviken för att höra när det kunde vara lämpligt.

- Behovet av barn- och ungdomsverksamhet. Kan vi hitta någon som vi skulle kunna arvodera?

- Gospelkonsert. Diskuteramed Marie Källström om det skulle rymmas inom hennes budget eller om
församlingsrådet kan bekosta.

- Lokal pilgrimsvandring eller anordna resa för att gå en del av någon pilgrimsled. Höra med Mona
Brink och Helena Strid.

- Vardagsgudstjänst i Kälame, där församlingsrådet kan bjuda på förtäring.

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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§11

Altartavlan i Ljungå kapell.
1940 skänkte dåvarande förvaltaren vid Ljungå, Hilding Flygt en tavla till Ljungå kapell, som då äg-
des av SCAs föregångare Skönviks AB. SCA beslutade senare, på grund av att tavlan ansågs vara
mycket värdefull, att flytta tavlan till sitt arkiv på Merlo slott i Timrå. I stället sattes en fotokopia upp
som altartavla i Ljungå kapell.

Inför att SCA ville överlåta kapellet till Hällesjö-Håsjö församling aktualiserades frågan om altartav-
lan igen och SCAmenade att tavlan var deras. Nu har det emellertid framkommit att SCA tänker sälja
tavlan, något som upprört många i Ljungåtrakten och på annat håll.
Karl-Ove Söderberg som är vaktmästare i Ljungå och ledamot av församlingsrådet i Hällesjö-Håsjö,
vill att rådet diskuterar frågan.

Församlingsrådet diskuterade frågan om vem som kan anses vara ägare till tavlan, kapellet/försam-
lingen eller SCA och ansåg att tavlan borde tillhöra Ljungå kapell.
Vidare diskuterades hur tavlan skulle kunna förvaras, med tanke på stöldrisk samt hur tavlan kan för-

Håsjö församling,

§12

Semlor till Fettisdagen.
Astrid Nylén var i kontakt med ordförande för att höra om församlingsrådet skulle kunna bjuda på
semlor i Lokalen i Kälarne på Fettisdagen. Eftersom dagen inföll före församlingsrådets sammanträde
enades Astrid och ordförande om att de skulle få köpa in semlor och att församlingsrådet skulle fatta
formellt beslut vid nästa sammanträde. Det var god uppslutning vid drop-in-fikat på Fettisdagen.

aktiviteter.

§13

Påminnelse gällande information.

Astrid Nylén vill påminna om att man måste anmäla alla planerade aktiviteter till Åsa Nilsson i god
tid om man vill att de ska komma med på månadsaffisch och läggas ut i kalender och på Facebook.

Ordförande informerade om att det också håller på att skapas ett malldokument, med pastoratets/för-
samlingens proñl, därman själv kan göra affischer, som kan skrivas ut på expeditionen.

Justerandes signatur' Utdragsbestyrkande
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§14

Minneslund i Ljungå.
Karl-Ove Söderberg tog upp frågan om minneslund i Ljungå. Han har fått flera förfrågningar om det
och berättar att frågan också var uppe när kyrkogårdsutskottet besökte Ljungå i höstas.

Ordförande konstaterade att församlingsrådet inte kan beslutai ärendet.

§15

Sammanträdets avslutande.

Ordförande tackade alla och avslutade sammanträdet.

Ett särskilt tack riktades till Berit som ordnat med gott flka.

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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